

Protokoll från styrelsemöte - Föreningen Samhällsvetarna Uppsala

Organisationsnummer: 802439-0711



Datum: 5 januari 2026

Plats: Google Meet **Tid:** 15.15

Närvarande	Frånvarande
Emelie Schlyter (<i>ordförande</i>)	Lars Ljungberg (<i>general</i>)
Sarah Dorenus (<i>vice ordförande</i>)	Felix Boström (<i>general</i>)
Robin Björklund (<i>skattemästare</i>)	Leo Nenzén (<i>general</i>)
Alva Näsström (<i>sekreterare</i>)	Maja Ericsson (<i>general</i>)
Leia Fromm (<i>kultur</i>)	Beata Iverhed (<i>idrott</i>)
Olivia Strindeborg (<i>idrott</i>)	Jonna Holst (<i>aktivitet</i>)
Sofia Hedin (<i>PR</i>)	Wilhelm Stolt (<i>general</i>)
Alma Bergdahl (<i>näringsliv</i>)	Anni Häggholm (<i>PR</i>)
Isabel Bohlenius (<i>aktivitet</i>)	Julia Izarra (<i>kultur</i>)
Filip Holm (<i>mentorskap samplan</i>)	
Sofia Nordberg (<i>mentorskap samvet</i>)	
Gustav Anrin (<i>sånganförare</i>)	
Ottilia Almgren (<i>general</i>)	
Elsa Gustafsson (<i>general</i>)	
Hugo Blom (<i>general</i>)	
Natalia Gelato (<i>fotograf</i>)	
Tilda Gidlöf (<i>näringsliv</i>)	

1. Mötets öppnande

Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat.

2. Formalia

a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att

- välja Emelie till mötesordförande
- välja Alva till mötessekreterare
- välja Robin och Alma till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 16 december 2025 på mail.

Styrelsen beslutar att

- *godkänna kallelsen*

c) Godkännande av dagordningen

Styrelsen beslutar att

- *godkänna dagordningen*

3. Projektgrupper

a) Allt i allo

Har planerat att slå ihop allt i allo och småevent.

b) Småevent

Ska slås ihop.

c) SamTal

Det går bra. Nästa utgåva ska ha tema: val. Vi diskuterar kort hur vi ser på åsikter och debatt kopplat till politik.

d) Merch

Inget nytt att uppdatera, men har skickat in design till Medtryck för kommande merch.

e) Studentrepresentant

Händer inget nytt just nu.

f) Kör/band

Händer inget nytt just nu. En ny körmedlem just nu!

h) Grafisk design

Det fungerar och inväntar nya uppgifter att fixa.

h) Examensceremoni

Det går bra. Ansökan stänger snart.

i) Planering inför vårterminen

Emelie uppdaterar hur grupperna kommer se ut till våren. Vi diskuterar vilka grupper som vi ska söka nya personer till och inte.

4. Årsmöten

a) Information

Emelie ger information. Föreningskollegiet och majkollegiet sker i april och maj. Uppmanar utskotten att påbörja sina överlämningar nu när man har höstterminen färskt i minnet. Överlämningarna ska vara klara i april. Till föreningskollegiet behöver styrelsen lämna eventuella förslag på stadgeändringar. Är viktigt att eventuella förslag från styrelsen når valberedningen så att de kan ta höjd för det inför arbetet med förslaget till ny styrelse.

Vi bestämmer att föreningskollegiet ska vara 9 april 2026.

Inför majkollegiet är upplägget rätt lika. Det nya är att varje utskott behöver ha skrivit sin del av verksamhetsberättelsen. Emelie återkommer med deadline.

b) Deadline

Kallelse till föreningskollegiet behöver skickas ut senast tre veckor innan. PR och sekreterare behöver hjälpa till att skicka ut information om detta. Samtliga handlingar ska vara tillgängliga en vecka innan kollegiet.

5. Rabatterade biljetter

a) Information

Emelie uppdaterar och påminner om diskussionen från förra styrelsemötet.

b) Diskussion och beslut

Vi har en diskussion kring olika alternativ, bland annat om att rabattera toastmaster och behålla rabatten för fotografen men även att inte ha några rabatter alls.

Styrelsen beslutar att rabattera fotograf och toastmaster (max 2 stycken) för deras arbete under sittningar med 20% per person och roll. Vi beslutar även att generalerna (4 stycken) får 20% på sin biljett under ingivningsgasquen. Utöver detta ska det finnas möjlighet för enskilda att söka rabatt för en specifik biljett om den personen vill och känner att man inte hunnit njuta av sittningen. Det är isåfall styrelsen som beviljar eller avslår ansökan och det ska ske innan genomfört evenemang.

6. Förtroendevald sittning

a) Information

Emelie uppdaterar. Inväntar fortfarande svar från Gotlands. Vi diskuterar olika alternativ på avtackning av projektgrupperna. Vi bestämmer att rösta i Messengerchatten under veckan så att alla i styrelsen hinner tänka igenom de olika förslagen.

7. Ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Emelie uppdaterar. Har pratat med valberedningen. Påminner alla i styrelsen om att fylla i formuläret från valberedningen. Ska vara med på examensceremonin och hålla tal.

8. Vice ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Sarah uppdaterar. Ska på sektionmöte på torsdag och förslag är att bevilja ansökningar om fika till mentorskap.

9. Sekreterare har ordet

a) Lägesrapport

Alva uppdaterar. Har fixat biljetter på Orbi inför insparken.

10. Ekonomi

a) Lägesrapport

Robin uppdaterar. Har haft kontakt med revisorerna innan jul. Annars mest fokuserat på insparken.

11. Generaler

a) Lägesrapport

Hugo, Elsa och Ottilia uppdaterar. Planeringen går bra, de håller på att dubbelkolla alla bokningar. De önskar hjälp på själva inskrivningen och schema kommer att skickas i chatten.

12. Idrott

a) Lägesrapport

Olivia uppdaterar. Priset för beerpong per person ser ut att landa på 250-300kr/person.

13. PR

a) Lägesrapport

Sofia uppdaterar. Hemsidan är uppdaterad med rätt datum för insparken.

b) Fotograf

Natalia kan fota på första dagen av insparken.

14. Aktivitetsutskottet

a) Lägesrapport

Isabel uppdaterar. Har gjort en plan för terminen och inte så mycket att göra just nu.

b) Sånganförare

Gustav uppdaterar. Inget nytt, det rullar på.

15. Kultur- och utbildningsutskottet

a) Lägesrapport

Leia uppdaterar. Ska skicka ut enkät om terminsutvärdering till programmen. De har en idé om en aktivitet, måla och skåla, och att hyra ett rum på nation.

b) Mentorskap

Sofia och Filip uppdaterar. Har värvat mentorer och inväntar bidrag från SamSek.

16. Näringsliv

a) Lägesrapport

Alma och Tilda uppdaterar. Håller på att fixa innehåll till påsarna för insparken. De har fixat en ny sponsor till våren också. Tanken är också att ha Samshop på ingivningsgasquen.

17. Nästa möte

Nästa möte planeras till 20 januari 2026.

18. Övriga frågor

En fråga om beer-pongen, PR ska lägga upp på instagram i veckan om en projektgrupp eller folk som vill hjälpa till att planera.

19. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Sekreterarens namn:

Alva Näsström

Justerat av:

Robin Björklund

Alma Bergdahl

